
 
 

 
PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 29.02.2024 

  
Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 

convocare nr. 210 / 23.02.2024 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 15 consilieri locali în funcţie. Absenți 
d-nul Ghica Ion-Costin și d-nul Ciubuc Dumitru.   

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-
na Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare și d-nul Jidovu 
Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu 
Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. APROBAREA ORDINII DE ZI 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează: 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „ modificarea și completarea, ca urmare a reanalizării,  

H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 149 /28.12 2023 referitoare la stabilirea impozitelor și taxelor 
locale și a altor taxe asimilate acestora pentru anul 2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „revocarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 152 / 28.12.2023  

referitoare la respingerea proiectului de hotărâre privind încetarea Contractului de 
finanțare nr. 5684/ 24.07.2020, încheiat de Unitatea Administrativ Teritorială Orașul 
Drăgănești-Olt, în calitate de beneficiar cu Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației în calitate de Autoritate de Management pentru Programul Operațional 
Regional 2014-2020, prin Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Vest Oltenia, în 
calitate de Organism Intermediar , în vederea finanțării obiectivului de investiții 
„CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE LA CLĂDIRILE REZIDENȚIALE ÎN ORAȘUL 
DRĂGĂNEȘTI-OLT, JUDEȚUL OLT”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „amenajare unei treceri de pietoni pe strada Nicolae  

Titulescu din Orașul Drăgănești-Olt” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

4. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr.  
79 / 27.07.2023 privind aprobarea propunerii de concesionare a suprafeţei de teren de 
2.019 mp, domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 
58A” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „Stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de  

iluminat public din Orașul Drăgănești-Olt” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

6. Proiect de hotărâre referitor la: „inițierea procedurii de închiriere a suprafețelor de  
pajiște  – domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt - la nivelul anului 2024” 



 
 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea listei solicitanților care au acces la 

locuințe construite din fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe în orașul 
Drăgănești-Olt destinate închirierii, pentru tinerii în vârstă de până la 35 ani, și ordinea de 
prioritate în soluționarea cererilor de acordare a locuințelor în anul 2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea Regulamentului privind stabilirea 

situațiilor, modalităților și cuantumului ajutorului de urgență și al ajutorului de 
înmormântare” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Întrebări, interpelări. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, aduce la cunoștință consilierilor 

locali că s-a propus de către d-nul Primar suplimentarea ordinii de zi cu încă un proiect de 
hotărâre, care a fost dezbătut în cadrul Comisiilor de specialitate ale Consiliului local, și anume: 

Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 25/24.02.2022  
referitoare la aprobarea Caietului de sarcini al Serviciului de iluminat public din Orașul 
Drăgănești-Olt”. 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 

D-nul secretar – Ordinea de zi a fost suplimentată cu un proiect care vizează modificarea 
Caietului de sarcini la iluminat. Este în stransă legătură cu proiectul numărul 5 de pe ordinea de 
zi. 

D-nul Stoenică Alexandru – V-am mai zis, domnule secretar, că nu se încadrează în 
termenul de 5 zile? Când știți că aveți proiecte de hotărâre, le băgați în termen în ședința 
ordinară. 

D-nul secretar - Șă știți că prevedere legală există în privința asta, adică posibilitatea 
suplimentării ordinii de zi pentru probleme urgente. 

D-nul Stoenică Alexandru – Dacă vrem. 
D-nul secretar – Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi. Rămâne la latitudinea 

dumneavoastră – în ansamblu - dacă vreți să-l primiți în vederea dezbaterii. 
D-nul Primar – Dacă nu este aprobat proiectul acum, servicul de iluminat nu va fi putea fi 

luat la timp de către S.C. Urban. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot suplimentarea ordinii 

de zi, înregistrându-se 10 voturi pentru (Prundeanu Narcizel, Tobescu Dorel, Popescu Daniel, 
Vitan Marius, Achim Iulian, Manea Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Mocioacă Ilie 
și Martin Marian) și 5 abțineri (Nădescu Viorel, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru 
Gheorghe și Dobre Violeta). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ordinea de zi 
suplimentată, înregistrându-se 15 voturi pentru. 
 

III. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Modificarea și completarea, ca urmare a reanalizării, H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 149 
/28.12 2023 referitoare la stabilirea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe asimilate 
acestora pentru anul 2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 

 
2. Revocarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 152 / 28.12.2023 referitoare la respingerea 

proiectului de hotărâre privind încetarea Contractului de finanțare nr. 5684/ 24.07.2020, 
încheiat de Unitatea Administrativ Teritorială Orașul Drăgănești-Olt, în calitate de 
beneficiar cu Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației în calitate de 
Autoritate de Management pentru Programul Operațional Regional 2014-2020, prin 
Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Vest Oltenia, în calitate de Organism 
Intermediar , în vederea finanțării obiectivului de investiții „CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE LA CLĂDIRILE REZIDENȚIALE ÎN ORAȘUL DRĂGĂNEȘTI-OLT, JUDEȚUL 
OLT”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul secretar – Avem adresă de la Prefectură care ne spune că nu trebuia emisă 
hotărâre în cazul respingerii la vot a proiectului de hotărâre. Există această prevedere legală - 
art. 27 din Ordinul Ministerului Dezvoltării nr. 25 / 2021, dar până acum practica administrativă 
asta a fost – de a emite hotărâre de respingere a proiectului de hotărâre. Urmează ca de acum 
încolo toate respingerile de proiecte de hotărâre să fie consemnate doar în procesul-verbal și nu 
se vor mai emite hotărâri. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 

 
3. Amenajare unei treceri de pietoni pe strada Nicolae Titulescu din Orașul 

Drăgănești-Olt. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 
 
 
 



 
 

4. Modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 79 / 27.07.2023 privind 
aprobarea propunerii de concesionare a suprafeţei de teren de 2.019 mp, domeniu privat 
al Orașului Drăgănești-Olt, situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 58A. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
nefavorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, nu vreți dumneavoastră să mai amânăm puțin 
povestea asta și s-o rezolvăm în al doilea mandat al dumneavoastră? Vă urez succes! Pentru 
că ... 

D-nul Primar – Da, dar nu o să mai fiți dumneavoastră. Îmi pare rău că nu o să mai votați 
dumneavoastră. 

D-nul Mocioacă Ilie – Mie mi se pare împotriva firii să facem acolo un atelier de reparații 
auto... 

D-nul Primar – Nu este nicio problemă. În primă fază a fost votat și în faza asta este 
treaba dumneavoastră. Eu trebuie, dacă vine Curtea de conturi, să duc până la capăt acest 
proiect. A fost o cerere făcută și a fost votată în primă fază. Nu mai sunteți de acord, nu este 
niciun fel de problemă. Noi am făcut evaluarea terenului, am făcut cartea funciară. 

D-nul Mocioacă Ilie – Mă gândeam că poate îi dăm altă destinație. 
D-nul Primar – Eu am înțeles și nu are rost să mai comentăm. Mulțumesc frumos! Acum 

dacă a făcut omul cerere pentru asta?   
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 7 voturi pentru (Prundeanu Narcizel, Popescu Daniel, Vitan Marius, Manea 
Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile și Martin Marian) și 8 abțineri (Tobescu Dorel, 
Nădescu Viorel, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Dobre Violeta, Mocioacă 
Ilie și Achim Iulian). 

 
5. Stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de iluminat public din Orașul 

Drăgănești-Olt. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 
 

6. Inițierea procedurii de închiriere a suprafețelor de pajiște  – domeniu privat al 
Orașului Drăgănești-Olt - la nivelul anului 2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile – De dimineață m-am întâlnit cu doctorul veterinar și mi-a spus că 
are toate dosarele. Într-o săptămână sau două este gata. 

D-nul secretar – Acesta este un prim pas. Este o aprobare de principiu de inițiere a 
procedurii de închiriere a suprafețelor de pajiște. 

D-nul Primar – Noi îi așteptăm să termine cu crotaliile, să vedem ce efectiv de animale 
avem și vin să închirieze suprafețele care mai sunt de închiriat. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 

 
7. Aprobarea listei solicitanților care au acces la locuințe construite din fonduri ale  

Agenției Naționale pentru Locuințe în orașul Drăgănești-Olt destinate închirierii, pentru 
tinerii în vârstă de până la 35 ani, și ordinea de prioritate în soluționarea cererilor de 
acordare a locuințelor în anul 2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stoenică Alexandru – Vreau să întreb reprezentanții Consiliului local în acestă 
comisie dacă au fost prezenți. Doamna doctor Manea-Naidin, ați fost prezentă la analizarea 
dosarelor? Am văzut că nu ați semnat. 

D-na Manea-Naidin Laura – Nu am fost prezentă la analizarea dosarelor. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dumneavoastră, domnule doctor Martin? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian – Nu. 
D-nul Stoenică Alexandru – Din acest motiv am întrebat și alți membri ai comisiei. De 

asta solicit modificarea comisiei, iar până la modificare eu mă abțin la acest proiect de hotărâre. 
O comisie trebuie să analizeze toate dosarele. Dumneavoastră ne-ați spus că aveți încredere în 
doamna Ileana Dogaru. Și eu am încredere, toți avem încredere, dar asta este procedura. 
Comisia se întrunește, analizează absolut tot, după care se stabilește lista de priorități. Din 
acest motiv eu solicit schimbarea membrilor Consiliului local din comisie. 

D-nul Primar – Domnule consilier, sunt persoane care așteaptă de mult. Avem pe cineva 
care a fost dată afară împreună cu copiii de către soț. 

D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu este asta o problemă! 
D-nul Primar – Nu este problema dumneavoastră. Dumneavoastră aveți unde să locuiți, 

dar această persoană nu mai are. Din moment ce există semnătură, omul își asumă, are 
încerdere. Nu facem altceva decât să întârziem. Dumneavoastră trebuie să înțelegeți un  singur 
lucru: noi trebuie să luăm banii pe chirie și acea persoană care este la rând ... 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, noi suntem legiuitorul. Nu ne impuneți 
dumneavoastră.. 

D-nul Primar – Aveți dumneavoastră pe cineva? 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu. 
D-nul Primar – De ce vreți să întârziem? 
D-nul Stoenică Alexandru – Facem din nou comisia după ... Trebuie să respectăm cadrul 

legal. 
D-nul Primar – Domnule consilier, toate actele sunt semnate. 
D-nul Viceprimar – Avem acum un caz special. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu trebuie să fim noi forțați să votăm pentru un caz special. 



 
 

D-nul Primar – De ce vreți să schimbăm comisia? 
D-nul Stoenică Alexandru – Pentru că așa solicit. 
D-nul Primar – Bine, nu este nicio problemă. Atunci o să spun și eu să mai aștepte 

aceste persoane două luni că domnul Stoenică schimbă și comisia, domnul Stoenică știe să 
facă și bugetul, domnul Stoenică știe să facă de toate. 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, noi suntem legiuitorul în această localitate. 
D-nul Primar – Dacă sunteți legiutitorul trebuie să dați peste cap atâtea familii? 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu dăm peste cap familiile. 
D-nul Primar – Ba da. Oamenii aceia așteaptă. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, eu respect legea. 
D-nul Primar - Știu. O să spunem la oameni că nu le putem închiria, că mai stăm o lună, 

două, trei, până în iunie. 
D-nul Nădescu Viorel – Dar până acuma, domnule Primar, nu a fost nimic liber? Când s-

a eliberat garsoniera sau apartamentul? 
D-nul Primar – De două-trei luni. Această listă se aprobă în fiecare an. Se votează în 

luna februarie. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă era o prioritate, de ce nu l-ați băgat în ianuarie? Acum 

era problema rezolvată. 
D-nul Primar – În fiecare an s-a aprobat în februarie. De ce trebuie să mai amânăm? 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu propun o amânare pentru constituirea unei noi comisii. 
D-nul Primar - Și dacă schimbăm comisia ce se întâmplă? Băgăm luna viitoare? Mai stau 

oamenii o lună? Mai stăm o lună fără să închiriem garsoniera? 
D-nul Stoenică Alexandru – Câți bani luați, domnule Primar? 
D-nul Primar – Sunt banii noștri, ai orașului și dumneavoastră vă bateți joc de ei. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu ne batem joc de ei. 
D-nul Primar – Vă bateți joc de banii comunității. 
D-nul Stoenică Alexandru – Din contră, noi am adus bani la bugetul orașului. Am avut 

grijă de banii contribuabililor. 
D-nul Primar – Am văzut că ați avut grijă. V-ați făcut 1 leu/mp la dumneavoastră. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu, l-am lăsat așa cum a fost. 
D-nul Primar – De ce? Inflația nu a crescut? Sunteți contabil... 
D-nul Stoenică Alexandru – Sunt contabil, domnule Primar, am absolvit liceul economic. 
D-nul Viceprimar – Mie nu mi se pare corect, că atunci când ai o problemă care te 

vizează în mod direct, să vii să influențezi prețul. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Viceprimar, eu vreau să constituim o comisie 

competentă, care să fie prezentă ... 
D-nul Primar – Acea comisie a fost incompetentă? 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu incompetentă. Nu au avut timp poate. 
D-nul Primar – Ați zis să facem o comisie competentă. Asta este incompetentă? 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, am zis și că nu au avut timp să se prezinte 

la comisie. Vrem să punem oameni care să verifice exact, cum face o comisie. 
D-nul Vitan Marius – Acum nu jigniți oamenii când îi faceți incompetenți? 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu am făcut pe nimeni incompetent. 
D-nul Primar – Ați zis să facem o comisie competentă. Ce înțelegi prin competent? Că 

ceilalți au fost incompetenți. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, eu am făcut o propunere. Vă afectează pe 

dumneavoastră? 
D-nul Primar – Pe mine nu, dar am spus că așteaptă oamenii. Eu vă chem poimâine din 

nou la ședință. 
D-nul Stoenică Alexandru – Să respectăm o decență. 



 
 

D-nul Primar – O să vă chem luni sau marți. 
D-nul Mocioacă Ilie – Eu zic să aprobăm acest proiect de hotărâre și dacă este nevoie de 

o nouă comisie pentru următoarele liste, în următoarea ședință o aprobăm. 
D-na Dobre Violeta – Vroiam să spun că domnul Stoenică nu a făcut pe nimeni 

incompetent. A spus: să numim o comisie competentă care să fie prezentă. Cealaltă a fost 
competentă, dar nu prea a fost prezentă. Incompetent nu a fost făcut nimeni. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Dacă dumneavoastră considerați că sunt suspiciuni, 
domnule consilier Stoenică, putem să facem pentru viitor. Punem alți consilieri care au timp să 
se prezinte și să verifice dosarele. Acum considerați că sunt suspiciuni care ar duce la 
amânarea acestui proiect? 

D-nul Primar – Am înțeles de la domnul secretar că ați cerut la comisie lămuriri, apoi ați 
ieșit din sală și nu v-ați mai întors. Puteați să verificați dosarele în cadrul ședinței de comisie și o 
chemați și pe doamna Ileana Dogaru. De ce nu ați verificat dosarele? 

D-nul Stoenică Alexandru – Când să le verific, ieri? 
D-nul Primar – Da.  
D-nul Stănescu Vasile – Mi se par niște lucruri exagerate ceea ce facem noi aici. 

Închipuiți-vă dumneavoastră că și la ședințele extraordinare unii dintre noi nu vin, și la ședințele 
de comisie unii nu vin, și așa s-a practicat și aici. Noi am spus prin telefon că suntem de acord. 
Așa au făcut și dânșii la comisia aceea. Dacă nu mă înșel eu, această comisie a fost votată în 
unanimitate. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 9 voturi pentru (Prundeanu Narcizel, Popescu Daniel, Vitan Marius, Manea 
Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Mocioacă Ilie, Martin Marian și Tobescu Dorel) și 
6 abțineri (Nădescu Viorel, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Dobre Violeta 
și Achim Iulian). 

 
8. Aprobarea Regulamentului privind stabilirea situațiilor, modalităților și 

cuantumului ajutorului de urgență și al ajutorului de înmormântare. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stoenică Alexandru – Vreau să depun un amendament la acest proiect de hotărâre 

și să-l supunem la vot. Aceste ajutoare consider că trebuie date prin hotărâre de consiliu local, 
în prezența persoanelor în cauză sau a reprezentaților acestora. 

D-nul Primar – Domnule consilier, să vă dau un exemplu. Dacă o casă rămâne fără 
acoperiș trebuie să venim a doua zi la ședință. 

D-nul Stoenică Alexandru – Da. 
D-nul Primar - Și dumneavoastră sunteți plecat în concediu, ce facem? Zilele trecute a 

decedat o persoană pe care a trebuit s-o înmormânteze primăria. Aceste cazuri sunt punctuale. 
Dacă vin în ședință ce se întâmplă? Îi dați mai mult sau mai puțin? 

D-nul Stoenică Alexandru – Nu. 
D-nul Primar – Adică vreți să vedeți persoana respectivă? 
D-nul Stoenică Alexandru – Luăm o hotărâre în grup, așa este mai bine. 
D-nul Viceprimar - Și acum nu este în grup? 
D-nul Stoenică Alexandru – Vă rog frumos, supuneți amendamentul la vot! 



 
 

D-nul Prundeanu Narcizel – Eu am un amendament la amendamentul domnului 
Stoenică. Să formăm o comisie din consilieri. Din cei care au timp și pot să vină, pentru că eu 
am încredere în acea comisie. 

D-na Dobre Violeta – Eu propun ca la acordarea ajutorului de înmormântare să nu ne 
mai întrunim, pentru că asta este situația, decedatul nu așteaptă după noi, dar în ceea ce 
privește anumite probleme ale locuințelor, acolo cred că trebuie analizat mai cu atenție. 

D-nul Stoenică Alexandru – Eu am făcut un amendament și vreau să fie supus la vot. 
D-nul Stănescu Vasile – Domnule secretar, ce prevede legea? Care sunt competențele 

consiliului local și care sunt ale primarului, în acest caz? 
D-nul Stoenică Alexandru – Am discutat ieri la comisii. Nu cer o ilegalitate, eu cer cadrul 

legal. Domnul secretar a spus că ne încadrăm în cadrul legal. 
D-nul secretar – Dar am mai spus altceva și anume că este foarte dificil ca toate aceste 

tipuri de ajutoare să fie trecute prin hotărâre de consiliu. 
D-nul Stoenică Alexandru – Legalitatea, domnule secretar? 
D-nul secretar – Legal este ca d-voastră - Consiliu local să stabiliți conținutul și să 

aprobați acest regulament, iar domnul Primar să pună în aplicare regulamentul aprobat și să 
emită dispoziții individuale. 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule secretar, supuneți la vot amendamentul. 
D-nul Viceprimar – Lăsați-l pe domnul secretar să ne spună și nouă ce are de spus. 
D-nul secretar – Problema este, așa cum a sesizat și doamna consilier local Dobre 

Violeta, că ar fi anevoiasă procedura dacă s-ar trece prin hotărâre în consiliu local în cazul 
ajutoarelor de înmormântare. 

D-nul Primar – Ar trebui să ne întrunim.  
D-nul Stoenică Alexandru – La orice oră sunați dumneavoastră, putem să fim prezenți. 
D-nul Tobescu Dorel – Această situație se întâmplă deoarece a existat un precedent. 

Ajutorul pentru operația acelui copil s-a dat prin hotărâre de consiliu local. 
D-nul secretar – Trebuie să vă spun care a fost contextul acelei hotărâri de consiliu. În 

2012 s-a emis o hotărâre de Consiliu local cu același tip de regulament, care însă nu avea 
prevăzut acel cuantum bănesc mărit. Tocmai de aceea s-a prezentat acea situație punctuală în 
Consiliu local, pentru că nu era prevăzută în regulament. Primaria – prin structura de asistență 
socială, din 2012 până în prezent, a pus în aplicare acea hotărâre de consiliu local în care s-au 
stabilit situațiile, cum sunt și cele care sunt menționate în această anexă și cuantumurile 
respective. Sunt mai bine de 10 ani de când s-a mers cu regulamentul acela și cu cuantumurile 
stabilite atunci. 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule președinte, supuneți la vot amendamentul. Dacă 
trece bine, dacă nu trece iar bine. 

D-nul Primar – Eu vă spun că nu este bine. 
D-na Dobre Violeta – Ajutorul de înmormântare este o sumă foarte mică și nu are rost să 

se întrunească comisia pentru asta, dar pentru celelalte cazuri, da. Asta este părerea mea. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu putem să le facem fracționat. 
D-na Dobre Violeta – Ba da. De ce nu? 
D-nul secretar – Ați putea pentru ajutoarele de urgență să stabiliți doi membri din partea 

Consiliului local într-o Comisie de aprobare a acestora. 
D-na Dobre Violeta – Propunerea mea este, în afara ajutorului pentru înmormântare, 

care să vină de la sine, care este de 1500 lei și nu sunt foarte multe cazuri într-un an de zile, 
pentru celelalte să constituim o comisie care să analizeze. Am și o altă propunere, dacă se 
poate bineînțeles, ca această sumă să fie diferențiată în funcție de gravitatea situației, dar cel 
mai bine ar fi, dacă tot primăria dă acești bani, ca lucrările să se facă cu S.C. Urban. - ce se 
poate. 



 
 

D-nul Stoenică Alexandru – Pentru sumele mari să ne întrunim în ședința Consiliului local 
pentru nu a exista suspiciuni. 

D-nul Primar – Dacă un membru al comisiei are nevoie de ajutorul acesta? Ce face? Iese 
din comisie? 

D-nul Stoenică Alexandru – De asta am și zis să ne întâlnim în Consiliu local. Dacă are 
nevoie cineva din Consiliu local, nu votează. Să fie transparență. Eu pentru asta susțin. Am 
făcut acel amendament și îl susțin în continuare. 

D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Stoenică, în consiliu nu este timp să analizezi cazurile. 
Comisia trebuie să le analizeze. Eu sunt de părere că trebuie să fie analizate de o comisie. 

D-nul Viceprimar – Sau să obțină avizul comisiei de Buget. 
D-nul secretar – Dacă se merge pe soluția de comisie trebuie stabilit un număr impar de 

membri și depinde câți membri dorește consiliul local să aibă în cadrul acestei comisii. Câți 
membri? Cinci membri numărul total și câți consilieri locali? 

D-nul Stoenică Alexandru – Trei consilieri locali și doi reprezentanți ai primarului. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Propun pe domnul Tobescu Dorel, domnul Stoenică 

Alexandru și domnul Neacșu Ionuț. 
D-nul Neacșu Ionuț - Refuz, deoarece nu pot lipsi de la serviciu. 
D-nul Tobescu Dorel - Și eu refuz. 
D-nul Stoenică Alexandru – Propun pe domnul Nădescu Viorel. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Propun pe doamna Dobre Violeta. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot constituirea unei 

comisii formată din trei consilieri locali și doi reprezentați ai primarului, care să analizeze și 
aprobe dosarele de acordare a ajutorului de urgență, înregistrându-se 14 voturi pentru și 1 
împotrivă (Manea Naidin Laura). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ca domnul Stoenică 
Alexandru sa facă parte din comisie, înregistrându-se 14 voturi pentru (d-nul Stoenică 
Alexandru nu votează). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ca domnul Nădescu 
Viorel sa facă parte din comisie, înregistrându-se 14 voturi pentru (d-nul Nădescu Viorel nu 
votează). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ca doamna Dobre 
Violeta sa facă parte din comisie, înregistrându-se 14 voturi pentru (d-na Dobre Violeta nu 
votează). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitate). 

 
9. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 25/24.02.2022 referitoare la aprobarea 

Caietului de sarcini al Serviciului de iluminat public din Orașul Drăgănești-Olt. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 8 voturi pentru (Prundeanu Narcizel, Popescu Daniel, Vitan Marius, Manea 
Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Mocioacă Ilie și Martin Marian) și 7 abțineri 
(Nădescu Viorel, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Dobre Violeta, Achim 
Iulian și Tobescu Dorel). 

 
 
 



 
 

 
 

10. Întrebări, interpelări. 
 

D-nul secretar – Există un raport al Direcției de Asistență Socială cu privire la activitatea 
asistenților personali ai persoanelor cu handicap grav, pe semestrul II al anului 2023. Presupun 
că ați luat la cunoștință de conținutul său. S-a regăsit în materialul comunicat dumneavoastră. 

 
D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, vis-à-vis de datoria de la C.A.O., ar fi bine dacă  

ne-ați da și nouă ceva din ea. Este bine și pentru noi și pentru primărie. De ce zic pentru 
primărie? Aproape 7.000 lei sunt numai majorări. Asta înseamnă 1.000 mc de apă, pe care 
puteți să-i folosiți la stadion. 

D-nul Viceprimar – Nu mai folosim la stadion. 
D-nul Primar – Am înțeles. O să vorbim cu Serviciul buget, contabilitate. Știți că nu s-a 

putut face ceva până nu s-a votat bugetul. Speram ca luna viitoare, cu ce mai strângem de la 
taxe și impozite, să ajungem la un numitor comun și să rezolvăm această situație. 

D-nul Viceprimar – Domnule Mocioacă Ilie, pentru că lucrați la C.A.O., vreau să-mi dați 
un punct de vedere. În situația în care vara, avem nevoie de apă să stropim atunci când este 
caniculă, putem să alimentăm de la un hidrant de pompieri? Întreb asta pentru că ați pus un 
apometru la conducta de unde luam apă pentru astfel de situații. Dacă S.C. Urban alimentează 
de acolo, nu o să aibă bani nici să mai plătească salariile. 

D-nul Mocioacă Ilie – Eu îmi respect șeful, vorbiți cu domnul Manea Anghel. În principiu, 
dacă ar fi după mine, aș zice da. 

D-nul Viceprimar – Poate să hotărască domnul Manea? 
D-nul Mocioacă Ilie – Dacă eram eu șeful, răspunsul era da. Vorbiți cu domnul Manea 

Anghel. 
D-nul Viceprimar – Dacă nu se poate, luăm apă din Olt. 
 
Simion Marin Ion – cetățean al orașului – Domnilor consilieri și domnule Primar, domnul 

guardian Ciubuc George mi-a vorbit vulgar și m-a jignit.  
D-nul Primar – De ce nu ai anunțat poliția? De ce nu l-ai dat în judecată? 
D-nul Simion Marin Ion – Am făcut petiție la președinția României și la Camera de abuz. 
D-nul Primar – Eu am înțeles, și el are martori că și tu l-ai înjurat și i-ai arătat semne 

obscene. 
D-nul Siomion Marin Ion – Nu este adevărat. 
D-nul Primar - Are filmare în telefon. 
 
D-nul Simion Marin Ion – Doamna Dorobanțu Laura care a declarat că nu are concubin 

primește alocație fără a avea dreptul. 
D-nul Primar – O să cercetăm prin Direcția de Asistență Socială să vedem ce s-a 

întâmplat. 
 
D-nul Simion Marin Ion – Domnule Primar, vă rog să înțelegeți, că eu ca persoană cu 

handicap gradul II și angajat la S.C. Urban, mi-am făcut datoria și față de cetățeni și de primărie 
și față de S.C. Urban. Doamna Rădulescu Ramona, director interimar, era de față când doamna 
Cercel Dorina mă jignea. Vă întreb și eu, domnilor consilieri, cum să stai cu un telefon în mână 
și cu o mână să mături? Să știți că am tăiat iarba la toate blocurile. Nu înțeleg de ce la ceilalți 
angajați li s-a prelungit contractul și mie nu. De fapt știu de ce. Când s-a deschis policlinica eu 
am transmis live. Asta a fost supărarea. De acolo a plecat. 



 
 

D-nul Primar – SC URBAN este al Consiliului local. Te adresezi Consiliului local. Eu nu 
puteam să te angajez. Avem un director, un consilier care este în Consiliul de administrație. 
Domnule Stănescu Vasile, putea să-l angajeze primarul pe domnul Simion Ion? 

D-nul Simion Marin Ion – Doamna Rădulescu Ramona a spus că până nu semnează 
domnul Primar nu poate să mă angajeze. 

D-nul Primar – Ce să semnez eu?  
D-nul Simion Marin Ion – Prelungirea contractului. 
D-nul Primar – Nu am eu treabă cu S.C. Urban. Am crezut că pricepi că nu are legătură 

Primarul cu S.C. Urban. 
D-nul Simion Marin Ion  - Vreau să ma credeți că la ora 06:40 eu măturam în fața poliției. 
D-nul Primar – Tu ești foarte vrednic, dar i-ai mai și reclamat la tot felul de instituții. 

Făceai treaba asta în timpul serviciului. 
D-nul Simion Marin Ion – Făceam asta pentru că mă jigneau. Doamna director știa că 

doamna Cercel Dorina mă jignește. Eu mi-am făcut datoria și nu am jignit pe nimeni. 
D-nul Viceprimar – Spune-ne ce dorești? 
D-nul Simion Marin Ion – Eu, ca persoană cu handicap, vreau să muncesc. Rog Consiliul 

local dacă poate să mă ajute și să propună să mă angajeze iar la S.C. URBAN. 
D-nul Viceprimar – Poți să muncești oriunde, nu numai la S.C. URBAN. 
D-nul Simion Marin Ion – Eu vreau să mătur. 
D-nul Viceprimar – Poți să muncești oriunde. 
D-nul Simion Marin Ion – Eu aici vreau. Vreau să muncesc pentru cetățeni, pentru 

Primărie, pentru toată lumea. 
D-nul Primar – Doamna Rădulescu Ramona a făcut a doua încercare cu tine, sau 

domnul Mircea Domi, cine era la momentul respectiv. 
D-nul Simion Marin Ion – Domnul Mircea Domi a fost. 
D-nul Primar - Apoi l-ai dat în judecată, iar acum sunteți prieteni. 
D-nul Simion Marin Ion – Domnule Primar, am făcut o greșeală atunci. Și acum poate să 

mă angajeze din nou. Cum să fac să mă angajeze din nou? 
D-nul Primar – Te duci la doamna director Rădulescu Ramona și îi spui ce ne-ai spus și 

nouă: că vrei să muncești. 
D-nul Simion Marin Ion - Știți de ce mă certam cu ei. Mă puneau să iau câinii morți de pe 

stradă fără a avea mănuși. Îmi spuneau numai handicapat. Domnule Primar, eu vreau să 
muncesc. 

D-nul Primar - Și noi vrem să fii un băiat cuminte. 
D-nul Simion Marin Ion – Sunt, dar dacă mă fac numai handicapat? 
D-nul Primar – Cine ți-a zis? 
D-nul Simion Marin Ion – Cercel Dorina și ceilalți angajați. Știți de ce îmi ziceau așa? 

Pentru că eu măturam, luam și nisipul și terminam înaintea lor. Eu vreau să muncesc. Vă rog să 
mă ajutați, domnule Primar și domnilor consilieri. Vreau la măturat. Domnule Primar, eu la ora 
7:00 măturam în fața Primăriei. Nu vă era drag când vedeați curățenia? Vă promit că nu o să 
mai fac ce făceam înainte. Promit și domnilor consilieri că o să-mi fac treaba și dacă nu o să fie 
așa, să nu mă mai primiți aici. 

D-nul Primar – Ai mai promis tu. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Marian Martin, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                     Marian Martin                                                            Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
   

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


